
Reunió ordinària junta AFA de l’escola Ferran Sunyer

Data: 7 d’octubre de 2021
Hora: 19h
Lloc: virtual
Assistents: Penelope, Sandra, Anouk, Anna, Nacho, Josep, Miriam, Maria i Xènia

Ordre del dia:

1.Reunió amb Direcció
- formació de famílies amb l’Oscar
- façana escola
- entrades i sortides
- assemblea delegats/des i comissió menjador
- obres

2. Organització castanyeres
3. Plantes aules
4.  Caixa d’eines Oscar
5. Xino-xano
6. Infoferranet
7. Torn obert de paraula

1.Reunió amb Direcció
- formació de famílies amb l’Oscar: L’Oscar ja ha donat la data per dur a terme el taller de caixa d’eines que serà el 28 d’octubre. En

Josep preguntarà a l’Olga pels espais i pel monitoratge per l’acollida. Es farà difusió per web i whatsapp.
- façana escola: Encara no està acordat com es farà la modificació de les lletres de la façana. Queda pendent aclarir-ho.



- entrades i sortides: Després de reflexionar arribem a la conclusió que abans de la pandèmia tampoc era fàcil i que millor deixem
passar un temps a veure com evoluciona. En el cas que no millori, de la mà de l’escola buscarem noves maneres per fer les entrades i
les sortides.

- assemblea delegats/des i comissió menjador: L’assemblea de delegats/des ja està organitzada, esperem que la nova dinàmica
generi una nova sinergia. Es demanarà que hi hagi persones voluntàries per crear una comissió de menjador, en la qual hi hagi com un
criteris d’avaluació per quan es fan els tastets i per millorar el menjador (en el cas que sigui necessari).

- obres: A la part de l’hort hi ha una infiltració i per això s’han de fer obres per averiguar on està exactament. Per això durant un temps
l’hort no estarà en funcionament. A l’escola li sap molt de greu ja que el projecte de l’hort és una activitat molt interessant per fer amb
els infants. Com a juntaires també esperem que se solucioni ben aviat.

2. Organització castanyers/es
La Sandra preguntarà a l’equip directiu la data i quin nombre volen de castanyers/es.Un cop se sàpiga es farà la pertinent difusió.

3. Plantes aules
La Xènia suggereix de proposar a l’equip directiu si es poden posar plantes a les aules i l’equip de la junta acorda que en la pròxima reunió
se’ls hi plantejarà per veure com es pot dur a terme.

4.  Caixa d’eines Oscar
(Aquest punt està inclòs en el punt 1)

5. Xino-xano
S’ha fet una primera trobada per organitzar el Xino-Xano. Ja hi ha data per la pròxima excursió, abans es faran unes excursions de prova.

6. Infoferranet
Al juny es va fer una reunió amb els integrants de l’infoferranet i l’equip directiu i es va acordar fer una reunió per veure com es podia dur a
terme. Queda pendent trobar data i posar fil a l’agulla

7. Torn obert de paraula



La Maria pregunta si el pati s’està remodelant perquè hi ha escoles que tenen refugis climàtics. Vol saber què es pot fer. S’explica una mica
l’històric del pati: fa temps es va fer intentar fer una diagnosi però era molt car i que es va intentar fer un procés de canvis. L’escola ha fet
canvis per millorar: zones de calma, incorporació d’elements de jocs nous o mobiliari, plantes… Finalment s’acorda a la reunió fer un grup de
treball per veure si es poden fer més millores. Aquest estarà format per la Maria i l’Anna com a impulsores.

En Josep comenta que amb l’escola Aldana hi ha hagut contacte i que s’ha creat vincle. Alguns infants s’han apuntat a les nostres activitats
extraescolars.

La Xènia comenta que per aquest curs hi ha un professor nou de tabals i que es tornarà a engegar l’activitat de tabals a la franja horària del
menjador.

L’Anna comenta que el 5 de novembre es tornarà a convocar la revolta escolar per un entorn escolar més pacífic. Es comenta que calen
persones voluntàries per organitzar el tall de carrer, com per dinamitzar. Es farà una crida.

Parlem que caldrà veure la viabilitat de fer una festa de la tardor i per si es fa un mercat de 2a mà i s’arreglen els escocells.

En Josep parlarà amb AEE per veure com es poden organitzar les colònies de l’AFA sense que el Casal d’estiu en surti perjudicat.

A les 20h es finalitza la junta.


